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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

28.10.20 

Mødested 

Via SKYPE 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 3/2020-21 

 

Referent 

PN 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) Anne Peyrath (AP), 

Søren Jark (SJ) Klaus Rømer (KØ) Tue Danielsen (TD), Mette Damkjær (MD), Kim Degn (KD), Louise 

Lund Pedersen (LP), Sophie Valeur (SV), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke 

Hansen suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) Elevrådsrepræsentanter  

 

Afbud fra: Henrik Vittrup Zoega (HZ), ), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), 

Bemærkning vedr. forplejning: Det er et SKYPE-møde og derfor ikke forplejning  

 

 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30- 

18.30 

Besøg af Jakob Ville At 

bestyrelsen 

bliver 

orienteret om 

det politiske 

arbejde, der 

finder sted 

angående 

skolerne i 

Kolding 

Jakob 

fortæller, og 

bestyrelsen 

må meget 

gerne komme 

med 

spørgsmål. 

Jakob gav en orientering, om 

hvad der rørte sig. Han 

nævnte bl.a. at der i Vonsild 

var en interesse for en 

kunststofbane. 

 

Besparelserne fra sidste år 

bibeholdes, men til gengæld 

kommer der ekstra 16 

millioner til skolerne. 

 

Der blev spurgt til 

huggegården.  Jakob fortalte, 

der var afsat 1 million til  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

udeundervisning. Skolen 

skulle snakke med Karen 

Mortensen om dette. 

 

Der er afsat penge generelt i 

Kolding Kommune til 

cykelstier, men om det 

kommer Vonsild til gavn er 

ikke til at sige. 

 

Jakob anerkender, at vi har 

en udfordring i forhold til 

trafikken ved skolen. Det er 

en problematik, der politisk 

bliver diskuteret tit, men det er 

en gordisk knude, der er svær 

at løse også grundet skolens 

placering.  

 

Jakob vil i forvaltningen 

spørge ind til den rapport, der 

er lavet for år tilbage og kigge 

på det. 

18.30-

19.00 

Orientering fra: 

 Formanden 

1. Næstformand 

 SFO 

 SCV 

 Almen skolen 

2. Snus på skolen 

3. Audits 

4. Byggeriet 

5. Mobiltelefoner 

6. Forældre på 

skolen og Corona 

7. Julegudstjeneste 

 Elevrådet 

  Der har været ekstern audit. 

Der var ros til skolen, ikke 

mindst i forhold til brand og 

evakuering. Der var enkelte 

afvigelser.  

1. APV skal der arbejdes 

videre med 2. Vold og trusler i 

SCV skal registreres bedre.  

3. Der var et lokale, hvor der 

skal være et hæve- 

sænkebord.  

Alt i alt var det positivt. 

 

I forbindelse med corona-

stramningerne er der meldt ud 

til forældrene og personalet, 

at  eleverne holder pause 

klassevis, og man har idræt 

klassevis. 
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Side 3 

Der er endnu ikke givet 

brandgodkendelse til 

fælleshuset. Vi forventer, at 

det gives inden jul. 

 

Der arbejdes på, at vi kan 

afholde julegudstjenesten for 

de fleste årgange, samt at vi 

kan afholde Lucia. 

 

Forældre må meget gene 

komme til skole- 

hjemsamtaler, samt komme 

på skolen efter aftale med 

skolen. 

19.00-

19.15 

Forældrerådsmøde i SCV 

+ 10 klasses tilbud i SCV 

At der drøftes 

Lejrskole 

 

Pladser i 

SKB 

 

Deltagelse af 

elevrådet fra 

SCV 

Oplæg ved 

Pernille 

Forældrerådet ønsker, at de 

ældste elever kan komme på 

lejrskole. Skolen fortalte, at 

der vil være lejrskole for de 

ældste fra næste skoleår. 

 

Vil det være muligt. at 

elevrådet for SCV deltage i 

elevrådsarbejdet. Bestyrelsen 

bakkede op om dette. 

 

Der var et ønske om flere 

pladser i bestyrelsen blev 

øremærket forældre med 

elever i SCV.  

Peter gav udtryk for, at det var 

en beslutning, der skulle forbi 

forvaltningen. Det er ikke 

skolen, der kan træffe en 

sådan beslutning. 

 

Bestyrelsen blev orienteret 

om kommende 10. klasses 

tilbud til vores elever i SCV. 

De forældrevalgte i 

bestyrelsen ville tage kontakt 

til forvaltningen, da de var 

uforstående over for det 

kommende tilbud. 
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Side 4 

Formanden ville forfatte et 

skriv angående 10. klasses 

tilbuddet. 

19.15 – 

19.25 

SKB valget På baggrund 

af 

henvendelse 

en drøftelse 

af processen 

Oplæg fra 

Sophie 

Udgår kommer med på næste 

møde. 

19.25- 

19.30 

Forretningsordenen Et par 

spørgsmål 

Jens Udgår kommer med på næste 

møde. 

19.30-

20.00 

Procesplan for vision 2025 At vi får lavet 

en 

procesplan, 

således vi 

kan komme 

videre med 

arbejdet med 

vision 2025 

Oplæg ved 

Jens og Peter 

Med udgangspunkt i bilaget, 

der var fremsendt, godkendte 

bestyrelsen procesplanen. 

 

Jens fremlagde de drøftelser, 

der havde været. 

 

Peter indkalder 

visionsudvalget til det første 

møde i november. 

20.00 – 

20.15 

Fravær for personale og 

elever 

Hvor stort er 
fraværet og 
giver det 
anledning til 
kommentar. 
 
Hvad gør vi 
specifikt med 
elever, der 
har et stort 
fravær 

Orientering 

ved Mette 

Fraværet på personalet.  

Vi har et lavere fravær end 

sidste år. Der er et 

sygefravær på 2,8 %. Det er 

både kortidssygdom og 

langtidssygdom 

 

Fravær til omsorgsdage, 

seniordage, uddannelse, 6. 

ferieuge m.m. er ikke med i de 

2,8 %. 

 

Hvis ovenstående er med, er 

fraværsprocenten på 7,6 %. 

 

Vi er opmærksom på, at 

fusionen har medført 

stressrelateret sygdom på 

SCV.  

 

Vi har også et par 

medarbejdere, der er 
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Side 5 

langtidssyge af fysisk 

karakter. 

 

Jakob orienterede om 

proceduren omkring 

elevfraværet. 

 

Skolen orienterede om 

pigecafe og tilbuddet til 

drengene. 

20.15- 

20.30 

Principper Hvor langt er 
vi i arbejdet 
med en 
revidering af 
principperne 

Orientering fra 
principudvalget 

Pernille og Suzet gennemgik 

det fremsendte for 

bestyrelsen. 

 

Stor ros til udvalget for et flot 

arbejde. 

 

Suzet fremlagde, hvordan den 

videre proces skal være. 

 

Suzet fortalte, at man vil kigge 

på, om der er principper, vi 

ikke har, som vi skal have. 

 

Hjemmesiden blev drøftet, 

hvor vi snakkede om 

muligheder, og de 

begrænsninger vi er 

underlagt. 

 

Bestyrelsen vil i et 

samarbejde med skolen 

arbejde videre i forhold til en 

anden hjemmesiden. 

Evt. - Datoer for 
bestyrelsesmøder 
på hjemmesiden 

   

 

 

 

 


